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PROTOKÓŁ NR LIII/2023 

Z LIII SESJI RADY MIEJSKIEJ W LIPNIE 

 

z dnia 19 września 2023 roku 

 

 

Na 15 osobowy skład Rady, w sesji uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 93% ogółu Rady. 

Od pkt 3-b w porządku obrad Rada Miejska obradowała w składzie 13 radnych.  

 

 lista obecności – załącznik nr 9 

 

Sesja odbywała się w Urzędzie Miejskim w Lipnie, Plac Dekerta 8.  

Rozpoczęła się o godz. 13:00 – zakończyła o godz. 14:00 

Wypowiedzi uczestniczących w sesji na podstawie zapisu z systemu eSesja (napisy stworzone                      

do filmów z obrad sesji Rady Miejskiej w Lipnie) 

Protokołował : Krzysztof  Derwiński 

 

Ad. pkt. 1 - a 

 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - przywitał wszystkich przybyłych na 

obrady LIII sesji Rady Miejskiej w Lipnie. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co 

stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Ad. pkt. 1 - b 

Ustalenie porządku obrad 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

b) ustalenie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z LII sesji RM, 

d) sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym. 

2. Wybory ławników ławników sądowych na kadencję 2024-2027: 

a) opinia Zespołu opiniującego kandydatów na ławników sądowych, 

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 

c) projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników 

sądowych na kadencję 2024-2027, 

d) przeprowadzenie głosowania tajnego, 

e) przedstawienie protokołu głosowania, 

f) projekt uchwały w sprawie wyboru ławników sądowych na kadencję 2024-2027. 

3. Projekty uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2023 rok, 
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b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2023– 

2027, 

4. Sprawy różne i komunikaty. 

5. Zakończenie obrad LIII sesji RM. 

 

Ad. pkt. 1 - c 

 

Przyjęcie protokołu z LII sesji RM 

 

Do protokołu z LII sesji uwag nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z LI sesji RM. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie przyjęcia protokołu z LII sesji RM.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bykowski Czesław, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, 

Kępiński Jarosław, Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Makowski Miłosz  

 

Rada 14 głosami ZA przyjęła protokół z LII sesji RM. 

 

Ad. pkt. 1 -d 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym 

 

Paweł Banasik - Burmistrz Miasta Lipna – przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Miasta w okresie międzysesyjnym zgodnie z załącznikiem nr 1. 

 

2. Wybory ławników ławników sądowych na kadencję 2024-2027 

 

Ad. pkt. 2 -a 

 

opinia Zespołu opiniującego kandydatów na ławników sądowych 

 

Radny Sebastian Lewandowski – Przewodniczący Zespołu opiniującego kandydatów na 

ławników sądowych – przedstawił opinię Zespołu opiniującego kandydatów na ławników 

sądowych zgodnie z załącznikiem nr 2. 
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Ad. pkt. 2 -b 

 

powołanie Komisji Skrutacyjnej 

 

Radni Rady Miejskiej w Lipnie powołali Komisję Skrutacyjną w składzie: Przewodniczący 

Komisji Skrutacyjnej – radny Jakub Klaban, Członkowie – radna Anna Domeradzka, radny 

Dariusz Kamiński. 

Ad. pkt. 2 -c 

 

projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników 

sądowych na kadencję 2024-2027 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – radny Jakub Klaban – odczytał Regulamin głosowania 

w wyborach ławników sądowych na kadencję 2024-2027 zgodnie z załącznikiem nr 3. 

 

Głosowano w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników sądowych na 

kadencję 2024-2027. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach 

ławników sądowych na kadencję 2024-2027.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bykowski Czesław, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, 

Kępiński Jarosław, Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Makowski Miłosz  

 

Rada 14  głosami ZA podjęła 

            - UCHWAŁĘ NR LIII/375/2023 

jak w załączniku nr 3 

 

Ad. pkt. 2 -d 

 

przeprowadzenie głosowania tajnego 

 

14 obecnych radnych Rady Miejskiej w Lipnie w kolejności alfabetycznej oddało głosy na 

kandydatów na ławników sądowych. Po zakończeniu głosowania Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Lipnie – Grzegorz Koszczka – zarządził przerwę w celu policzenia głosów i 

ustalenia wyniku głosowania. 
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Ad. pkt. 2 -e 

 

przedstawienie protokołu głosowania 

 

(wznowienie obrad po 5 minutowej przerwie) 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – radny Jakub Klaban – odczytał protokół z głosowania 

w wyborach ławników sądowych na kadencję 2024-2027 zgodnie z załącznikiem nr 4. 

 

Ad. pkt. 2 -f 

 

projekt uchwały w sprawie wyboru ławników sądowych na kadencję 2024-2027 

 

Głosowano w sprawie wyboru ławników sądowych na kadencję 2024-2027. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie wyboru ławników sądowych na kadencję 2024-2027.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bykowski Czesław, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, 

Kępiński Jarosław, Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Makowski Miłosz  

 

Rada 14  głosami ZA podjęła 

            - UCHWAŁĘ NR LIII/376/2023 

jak w załączniku nr 5 

 

Ad. pkt. 3-a 

 

zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2023 rok 

 

Mariola Michalska - Skarbnik Miasta – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie zmiany w budżecie miasta Lipna w 2023 zgodnie z załącznikiem nr 6. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  

 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu miasta na 2023 rok. 
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W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu miasta na 2023 

rok.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bykowski Czesław, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, 

Kępiński Jarosław, Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Makowski Miłosz  

 

Rada 14  głosami ZA podjęła 

            - UCHWAŁĘ NR LIII/377/2023 

jak w załączniku nr 6 

 

Ad. pkt. 3-b 

 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2023– 

2027 

 

Mariola Michalska - Skarbnik Miasta – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2023– 2027 

zgodnie z załącznikiem nr 7. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  

 

Głosowano w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 

2023– 2027. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. (radna Anna Domeradzka opuściła obrady – jej status 

został zapisany jako BRAK GŁOSU) 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasta Lipna na lata 2023– 2027.  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (13): Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, Kępiński Jarosław, 

Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz Anna, Tyfczyńska 

Wiesława. 
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PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (1): Domeradzka Anna 

NIEOBECNI (1): Makowski Miłosz  

 

Rada 13  głosami ZA podjęła 

            - UCHWAŁĘ NR LIII/378/2023 

jak w załączniku nr 7 

 

 

Ad. pkt. 3-c 

 

w sprawie upoważnienia Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Miasta Lipna do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej 

 

Burmistrz Miasta Lipna – Paweł Banasik - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. W 

związku z powstaniem nowej jednostki, jak Centrum Usług Wspólnych, moje pełnomocnictwa 

dla pracownika, który dotychczas to robił wygasły. Tutaj chodzi o pełnomocnictwo przede 

wszystkim przy podpisywaniu stypendium. Pan Mecenas dzisiaj to przygotował i stwierdził, że 

nie może to być na zasadzie zarządzenia Burmistrza Miasta Lipna, tylko w formie uchwały 

stosownej i dlatego proszę o przyjęcie tej uchwały na dzisiejszym posiedzeniu. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię wszystkich Komisji Rady Miejskiej w Lipnie.  

 

Głosowano w sprawie upoważnienia Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Miasta Lipna do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. (radna Anna Domeradzka opuściła obrady – jej status 

został zapisany jako BRAK GŁOSU) 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie upoważnienia Dyrektora Centrum Usług Wspólnych 

Miasta Lipna do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej.  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (13): Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, Kępiński Jarosław, 

Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz Anna, Tyfczyńska 

Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (1): Domeradzka Anna 

NIEOBECNI (1): Makowski Miłosz  
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Rada 13  głosami ZA podjęła 

            - UCHWAŁĘ NR LIII/379/2023 

jak w załączniku nr 8 

 

 

Ad. pkt. 4 

Sprawy różne i komunikaty 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - Chciałbym poinformować, że w dniu 29 

września o godzinie 11.00 w Kinie Nawojka odbędzie się uroczysta sesja poświęcona 

wręczeniu Tytułów Zasłużony dla Miasta Lipna dla trzech naszych mieszkańców, w tym 

jednemu pośmiertnie, a mianowicie Panu Kaliszewskiemu Janowi następnie pośmiertnie Panu 

Korpalskiemu Krzysztofowi i Panu Lewandowskiemu Wojciechowi. Jeśli chodzi o osoby 

zainteresowane, serdecznie zapraszamy wspólnie z panem burmistrzem, przewodniczącym 

kapituły do uczestnictwa w tej uroczystości. Dlaczego akurat w ten sposób? Nasze obrady 

odbywają się w niewielkim pomieszczeniu, a takie rzeczy jak wręczenie tytułu zasłużony 

powinno mieć odpowiednią oprawę. Tu jest za dużo ścisku. Dlatego z panem burmistrzem 

postanowiliśmy, że to odbywać się będzie chyba cyklicznie właśnie w ten sposób, żeby to było 

odpowiednio uhonorowane. Czyli zbierać będą się większa ilość osób jak teraz trzy i będą 

wręczane tego typu tytuły. 

 

Radny Sebastian Lewandowski -  Kończy się inwestycja doświetleń przejść dla pieszych. To 

będzie dobra inwestycja, pewnie poprawi bezpieczeństwo. Ale jest kilka punktów, gdzie słupy 

zostały postawione w taki sposób, że przeszkadzają w przejściu w ogóle przez chodnik. Obok 

jest postawiony znak i np. na ulicy Przekop, na Przekopiu jest przejście. Człowiek się zmieści, 

ale z wózkiem już nie ma możliwości, żeby tam przejechać. Jeżeli nie da rady tych słupów już 

pewnie przestawić, czy można zweryfikować, które to są miejsca i znaki przynajmniej 

przestawić bliżej tych słupów, żeby te przejście było? Ja bym proponował, żeby może 

przejechać się, obejrzeć wszystkie te instalacje i wtedy może dałoby radę, żeby płynność 

chodnika była utrzymana.  

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - Ja bym tylko odnośnie tego tematu, bo 

mnie też po prostu on mierzi. Znaki są zastawione miejscami w ogóle, ale jest coś jeszcze 

innego. Nie wiem, czy zwróciliście Państwo uwagę, jak to jest zamocowane. Wystają takie 

potężne śruby, które no nie wiem, czy one są bezpieczne dla małych dzieci w szczególności. 

Czyli tam się może coś złego wydarzyć. Nie powinno to być w jakiś sposób zabezpieczone? 

 

Burmistrz Miasta Lipna – Paweł Banasik - To ja tak na bieżąco od razu odpowiem, bo my 

jeszcze na etapie wcześniejszym, kiedy tych słupów jeszcze nie było, to my rzeczywiście 

pismem wnioskowaliśmy do Generalnej Dyrekcji o rozważenie pewnej lokalizacji jeszcze, bo  

ideą tego wszystkiego było doświetlenie tych przejść. W niektórych przypadkach rzeczywiście 

według mojego takiego skromnego zdania, niefortunnie zostały ustawione, ale tutaj będziemy 

jeszcze ponownie pismem, bo jedno pismo już wysłaliśmy do Generalnej Dyrekcji. Ale 

będziemy jeszcze jednym pismem, prosili o rozważenie i może o jakąś wizję lokalną, żeby po 
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prostu, żeby tak jak tutaj Państwo mówicie, że koliduje to troszeczkę ze znakami, które są 

niewidoczne. No i to, na co zwracacie uwagę, to właśnie może nieodpowiednie wykonanie, 

jeżeli są jakieś tam śruby, to żeby rozważyli też jeszcze i poprawili to. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - Ja mam taką jeszcze jedną sprawę, to na 

pewno Pan inżynier ten temat rozwinie. A mianowicie bodajże 24. września wchodzi w życie 

uchwała zmieniająca uchwałę w zakresie planu zagospodarowania przestrzennego. Ta uchwała 

jest specyficzna. Z tego co mi wiadomo, tam jest bardzo krótki okres, bodajże dwóch lat, czyli 

do końca 2025 roku. Każda gmina, w tym wypadku gmina miejska jak nasza musi wywołać 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego. Z czym to się je, jak to wygląda? Na pewno 

będziemy jeszcze o tym mówili, bo jest to bardzo poważna sprawa i bardzo krótki czas. Proszę 

o komentarz Panie Inżynierze w tym temacie. 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński -  Koszy, tak i wyłącznie. To wchodzi w życie, tak 

29 września. Wysyłamy pracownika na odpowiednie szkolenie. Tutaj będzie też ta kwestia, że 

kto pierwszy ten lepszy, bo wiadomo, że w Polsce nie ma tylu urbanistów, żeby te plany  

przygotować. I tak będzie, że pewnie przedłużą to wszystko, bo tylko parę gmin to zdąży zrobić, 

bo urbanistów nie ma typowych, a tutaj zwykły pracownik tego nie zrobi. Jeżeli chodzi o nasze 

miasto, tam to jest tak, że chyba tylko i wyłącznie by były wtedy możliwe rozbudowy. Jeżeli 

tego nie zrobimy, a nowych miejsc, jakby nowego budownictwa by wtedy nie wchodziło jakby 

w rachubę. Ale myślę, że damy radę. Zaczniemy po tym szkoleniu, w jaki sposób to się będzie 

odbywało, wtedy ewentualnie zabezpieczymy. To już przy planowaniu nowego budżetu, 

pieniądze na te plany. To nie tyle plany miejscowe, co takie studium, na podstawie czego będzie 

można wykonywać dalej decyzje w ramach zabudowy, które będą tylko w określonym tam 

terminie. Nie tak jak teraz są bezterminowe, tylko będą chyba tam około roku czy dwóch lat 

ważne. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - Tam jeszcze będzie z tego co mi wiadomo, 

jeśli chodzi o plan zagospodarowania. To co jest zapisane w planie będzie obligatoryjnie 

obowiązywało. Dzisiaj na podstawie decyzji o warunkach zabudowy można było pozwolić 

sobie na większą swobodę. Zaś potem, jeśli ktoś nie uwzględni to na etapie tworzenia planu, 

nie będzie już miał możliwości zmiany przeznaczenia swoich gruntów. W szczególności tam, 

gdzie są grunty takie na posesjach prywatnych, które nie są przeznaczone na przykład na 

działalność mieszkaniową albo usługową i czy inną. To potem te przekształcenie faktycznie 

będzie zablokowane. No i to co Pan Burmistrz powiedział, to są następne duże pieniądze, bo to 

będzie szło w miliony, które będzie obciążało nasz budżet. Ja się również bardzo cieszę, że 

powstało to doświetlenie. W mieście poprawi na pewno bezpieczeństwo, ale jest też również 

strona negatywna. Koszty utrzymania, zużycia energii to będą po naszej stronie. 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński - To chyba nie. Oni [niezrozumiałe] nie są włączeni 

w nasz system. Bo to inwestycja była typowo Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

i chyba to oni robili. Całą infrastrukturę oświetleniową wymieniali. 
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Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - No nie wiem, ponieważ tak jak oświetlenie 

w obrębie obszaru zabudowanego jest w... (wypowiedź przerwana) 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński - Tak, ale niektóre rzeczy nie. Na przykład tutaj i  

miałem już sygnał, że na pewno my zdejmiemy te swoje, które były doświetlone, także 

zejdziemy z tego oświetlenia, bo przed każdym skrzyżowaniem mieliśmy, tylko że nie spełniało 

takiej typowej normy doświetlenia na dany punkt danego przejścia, bo my doświetlaliśmy 

wcześniej. Chyba dwa lata temu. Generalna poszła o krok dalej, czyli tam, żeby idealnie 

doświetlało. Nie miałem takich sygnałów, żeby oni się tutaj włączali do nas, tylko oni robili 

oddzielne szczęki, bo musieliby do nas wystąpić o zgodę. Chyba, że do Energii, ale nie było 

takiej możliwości. Także jeżeli już, to pewnie będą dopiero później podpisywane umowy z 

Generalną Dyrekcją, tak jak to było na Drodze Krajowej numer 10, gdzie po inwestycji, po 

dwóch czy trzech latach dopiero odpisywaliśmy, że na nas przychodzi własność tych ram. Tu 

oczywiście będziemy na pewno walczyć, aby nie było tak jak przy tej pierwszej umowie, gdzie 

mamy problem, bo niby są nasze lampy, a tak naprawdę nie są naszymi lampami. Nie możemy 

nawet do ubezpieczyciela wystąpić o to, jeżeli ktoś np. zetnie taką lampę. I zostaną później 

kikuty czy coś takiego, bo do nikogo to nie należało. My oczywiście prowadzimy konserwację, 

ale nie wymieniamy tych lamp. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - Ja się po prostu dwoma rękoma podpisuję 

po tym, co powiedział Pan Burmistrz Kapuściński. Faktycznie jest to problem, ponieważ nie 

można tego ubezpieczyć i cokolwiek się stanie, trzeba po prostu z własnych środków 

odbudowywać, ponieważ nikt nie przyjmie ubezpieczenia majątku, który nie jest jego. Więc 

takie mechanizmy działają. Tutaj mam nadzieję, że to jak najdłużej nie będzie nas obciążało, 

bo to pomimo tego, że to jest bardzo dobre, ja z dwoma rękoma też się podpisuję pod tym, że 

to zostało zrobione. Zresztą miasto to zrobiło z wyprzedzeniem. Może nie do końca to 

wyglądało tak, jak wyglądają teraz te oświetlenia. Aczkolwiek na pewno poprawią 

bezpieczeństwo w mieście i to jest bardzo ważne. 

 

Radna Anna Domeradzka -  Ja taką mam prośbę, dziękując za zrobienie uliczki Wodnej i 

Mokrej, zostało zepsute dojście do ulicy Kilińskiego. Od bulwarów taki wąski chodniczek idzie 

do Kilińskiego. I Panowie jak jeździli z tym ciężkim towarem, zepsuli, ale nie zostało to 

naprawione. Więc poproszę, żeby zwrócić na to uwagę, żeby to jednak ten chodniczek był 

wyrównany i zrobiony porządnie. Bo to tak urąga wtedy, jedno się skończy, drugie się zepsuje. 

 

Burmistrz Miasta Lipna – Paweł Banasik - Nie, oczywiście my o tym wiemy, bo mieszkańcy 

też już sygnalizowali o tym problemie i oni teraz dopiero kilka dni temu zrobili, zakończyli te 

prace i to zostanie naprawione, także bez żadnego problemu. 

 

Radna Anna Domeradzka -    Jeszcze proszą właśnie o tą uliczkę, ta uliczka właśnie, co idzie 

do Kilińskiego, ona jest tam kamieniami wybrukowana, jest bardzo krzywa. Jeżeli będą 

pieniążki, to żeby też w następnej kolejności ta ulica też była. To dojście, bo to jest tylko 

dojście.  
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Burmistrz Miasta Lipna – Paweł Banasik - Szczerze mówiąc jeszcze po tej przebudowie tych 

wszystkich naszych ulic w tym roku i w ubiegłym roku zostało jeszcze kilka tych niewielkich 

ulic, ale będziemy starali się to też jeszcze zrobić. Jeżeli mogę, Panie Przewodniczący. 

Korzystając jeszcze z okazji, to w ostatni weekend miesiąca sierpnia odbył się koncert, którego 

organizatorem było Stowarzyszenie Lipa i chciałbym bardzo serdecznie podziękować. Każdy 

mógł, kto chciał pojawić się, mógł sobie posłuchać muzyki, która go interesowała. Bardzo fajny 

koncert, bardzo fajna impreza. Także bardzo dziękuję tu organizatorom za to, bo już od wielu, 

chyba bodajże w tym roku 15-lecie było tej imprezy. W niedzielę z kolei nasze emerytki miały 

Przegląd Chórów Seniora. W Parku Miejskim było 8 zespołów w sumie. Co chciałbym jeszcze 

podkreślić, to w niedzielę w Chełmnie, Klub Sportowy MX Lipno wzorem ubiegłego roku 

powtórzył sukces i wyjeździli sobie można powiedzieć dublet, bo Drużyna Seniorów została 

Mistrzami Polski, Drużyna Juniorów również. W TVP Sport w poniedziałek będzie chyba o 

godzinie 12.45 emisja na antenie, gdzie będzie można zobaczyć aktualnych mistrzów Polski. 

W najbliższą sobotę i w niedzielę jeszcze są zawody w Głogowie - Puchar Polski też w 

Motocrossie i MX Lipno też ma bardzo duże szanse na to, żeby zająć pierwsze miejsce. 23 i 24 

września emeryci będą wystawiali sztukę, którą już kilka razy tutaj na deskach naszego kina 

była już grana. Na prośbę, na wniosek wielu mieszkańców Miasta Lipna, chcieliby jeszcze się 

dwa razy zaprezentować, bo naprawdę warto obejrzeć i warto i zobaczyć, ile serca i pracy w to 

włożyli. To z mojej strony wszystko. 

 

Radny Zbigniew Janiszewski - Mam taki jeden mały problem. 5 lipca zgłosiłem do Burmistrza 

Komisji Gospodarki dziury w Szkole numer 5, boisko. Chodzi mi o tartan. Kiedy to będzie 

załatwione? Bo to już mija 3 miesiąc, a to są... (wypowiedź przerwana) 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński - Nie, bo tutaj tak jak mówiłem wcześniej, jeżeli 

chodzi o naprawdę takiego tartanu, to jest dość skomplikowane. I jeżeli chodzi o dostęp 

materiałów i tak jak tu mówiłem z Panią Dyrektor, one będą zalepione jak tylko zaczną wylewać 

tartany na pozostałych ulicach. Także myślę, że to w ciągu miesiąca będzie wykonane. Na razie, 

jeżeli chodzi o te wszystkie nasze boiska, została wykonana trawa na Orliku. Została tylko 

wykonana chyba wierzchnia warstwa, bo tak miało być przy koszykówce na Orliku, a od 

przyszłego tygodnia wchodzą już typowo na wszystkie te nawierzchnie poliuretanowe i w tym 

czasie będą również wykonane. Tak mam z wykonawcą dogadane, że to zrobią na 100%, tylko 

fizycznie musiał przyjść ten materiał. 

 

Burmistrz Miasta Lipna – Paweł Banasik -  Jeszcze Panie Przewodniczący, bo tak o wszystkich 

wspominałem. To o Klubie Sportowym Mień Lipno też chciałbym powiedzieć, że wszystkie, 

wszystkie tegoroczne w tej nowej rundzie, wszystkie mecze są przez nich wygrane. Także jeżeli 

ktoś ma życzenie i okazję zobaczyć, to też serdecznie zapraszam na stadion. 
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Ad. pkt. 5 

Zamknięcie obrad 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka – stwierdził wyczerpanie porządku i dokonał 

zamknięcia sesji słowami : „Zamykam obrady LIII Sesji Rady Miejskiej w Lipnie”. 

 

Protokołował: Krzysztof Derwiński 


